
Beste aanwezigen hier in de raadszaal en via de live stream thuis. 

Mijn naam is Jeroen de Vries en ik ben voorzitter van de Monitor Kerngroep G1000. 

Beste commissieleden, 

 
Onze schriftelijke inspraak reactie is aan de stukken voor dit agendapunt toegevoegd. Desgewenst 
kunt u daar onze reactie nalezen. In mijn mondeling bijdrage beperk ik mij nu tot de hoofdlijnen.   
 
Het onderwerp van het op donderdag 19 juni voorliggende Raadsvoorstel is ‘Cultuurkwartier in en 
rond de Heerenveense School’. Van de zes in het Raadsvoorstel voorgestelde besluiten is voor ons als 
Kerngroep besluit 1. ‘Een cultuurkwartier te realiseren in en rond de Heerenveense School’ leidend 
voor onze inspraak.  

Waarom? Ik benoem drie punten: 
1. Bijlage 5. van het voorliggende Raadsvoorstel ‘Voorstel en advies G1000 werkgroep Cultuur’, 

is het uitgangspunt voor de planvorming van een Cultuurkwartier: bestaande uit een 
Cultuurhuis en een Cultuurpark.  

2. Het centrale thema van het Burgerbesluit: een ‘toekomstbestendig, compact en aantrekkelijk 
centrum’ komt door de clustering van culturele functies, tot een Cultuurkwartier, weer een 
stap dichterbij. Het eerder genomen besluit over de verplaatsing van de bibliotheek naar het 
ABC-complex is daarin de eerste stap.  

3. In combinatie daarmee zijn het herinrichten en vergroenen van het Ernst van Harenplein 
(Cultuurpark) en het Gashoudersplein belangrijke pijlers in de uitvoering van het 
Burgerbesluit in deze omgeving.  

 
In het Raadsvoorstel wordt in de Paragraaf Argumenten onder punt 2. ‘Door meer groen en vermaak 
bieden we een prettiger en vitalere omgeving wat uitnodigt om langer en vaker in het centrum te 
verblijven’, als leidraad voor deze besluitvorming gehanteerd en dat sluit aan bij de door mij hiervoor 
genoemde punten uit het Burgerbesluit. 
 
Het Raadsvoorstel wijst erop dat ‘Regie van ons als gemeente was en is echt nodig om dit proces van 
lange adem vlot te kunnen trekken’. Wij spreken graag onze waardering uit voor het college en de 
ambtelijke organisatie die deze regie op zich hebben genomen.  

Tot slot. In gesprek gaan met de inwoners, en op basis daarvan besluiten nemen, betekent echter 
ook dat die plannen uitgevoerd worden. Het vertrouwen van de inwoners in de politiek is daar mee 
gebaat.  
 
Wij gaan er dus van uit dat u als raad, om het hiervoor aangehaalde onderdeel van het Burgerbesluit 
tot uitvoering te brengen, op 19 juni instemt met het voorliggende raadsvoorstel. 
 
Dank voor de mogelijkheid die ons als Kerngroep is geboden om in te spreken!    
 
 
Namens Monitor Kerngroep G1000 
de voorzitter  
Jeroen de Vries 
 
         
 


